
Vallensbæk den 8. oktober 2014 

Til medlemmer af Sundhedsudvalget  

Offentliggørelse med min tilladelse 

Usikkerhed om fremtidig behandling hos Øfeldt centrene. 

Jeg er via min læge blevet henvist til behandling på Øfeldt Centrene og må efter snart 2 års 

behandling konstatere at min økonomi snart ikke kan klare mere. 

 

Jeg har tidligere gået til både fysioterapi og kiropraktikere for at få styr på min ryg, men det har 

ikke givet resultat andet end kortvarig (her snakker vi timer) smertelindring. 

 

Min diagnose er ikke helt specifik, men ifølge røntgenbilleder buer min ryg ikke i et perfekt ”S” 

men er helt lige nede i lænden, derudover er jeg skæv i ryggen, min rygsøjle drejer mod højre. 

Skoliose. 

 

Jeg tager smertestillende medicin hver dag. 

 

Jeg blev anbefalet Øfeldt Centrene af en kollega og det er det eneste der har virket for mig, 

behandlingen ved Øfeldt Centrene er helt unik og de har en enorm ekspertise der har gjort, at jeg 

fungere meget bedre i hverdagen og at smerterne ikke er så store. 

 

Uden behandling på Øfeldt Centrene havde jeg i dag ikke været stationær og jeg frygter for min 

fremtidige behandling da den overgår mine økonomiske muligheder. 

 

Hvis min økonomiske formåen, forhindre mig i fortsat, at modtage behandling ved Øfeldt 

Centrene kan jeg blive bekymret for min fremtidige tilknytning til arbejdsmarkedet, under 

normale vilkår. 

 

Jeg håber at behandlingen hos Øfeldt Centrene kan blive vederlagsfrie da det vil hjælpe mange til at 

blive behandlet og få et bedre liv, lige meget hvordan deres økonomiske formåen er – dette er en 

investering i fremtiden og en gevinst for os alle, herunder samfundet som helhed. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Mette K. Hyldebrandt 

Vallensbæk 
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